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Jegyzőkönyv 
 
Amely készült Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. március 28. 
napján 09:00 órakor az Andocsi Községházán (8675 Andocs, Szent Ferenc tér 1.) tartott soros 
nyilvános testületi ülésén. 
 
Jelen vannak:  Werner József Lászlóné, polgármester,    
   Huszár Vendel, képviselő     
   Kintler Vince képviselő 
   Tikas Sándorné, képviselő 
   Törőcsik Lászlóné képviselő 
         
Tanácskozási joggal: Bunovácz Katalin, jegyző 
 
Werner József Lászlóné, polgármester  
Köszönti a megjelenteket a nyilvános testületi ülésen. Megállapítja, hogy a megválasztott 7 fő 
képviselőből 5 fő jelen van, Pacs László, alpolgármester és Váradi József, képviselő 
távolmaradását előzetesen jelezte.  
 
A Képviselő-testület határozatképes.  
 
Javaslom, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja a képviselő-testület. 
Kérem, akinek más javaslata van a napirendre vonatkozóan, tegye meg!  
 
Más javaslat nem hangzott el. 
 
Kérem, hogy határozzunk a napirendről. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő. 
 
Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 
 23/2025. (III.28.) számú képviselő-testületi határozat: 

 Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2025. 
 március 28. napján megtartott soros nyilvános ülésén a következő napirendeket 
 fogja  tárgyalni: 

 
 1. Előterjesztés Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testületének az 
 önkormányzat konyhájáról biztosított étkezés térítési díjainak meghatározásáról 
 szóló 4/2006. (II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló …/2025. (III. …) 
 önkormányzati rendelet elfogadására 
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
 2. Előterjesztés Andocs Község Önkormányzatának a 2025-2029. évi gazdasági 
 programjának elfogadására 
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
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 3. Előterjesztés a Koppány-Völgye Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
 Megállapodás módosításának jóváhagyására  
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
 4. Előterjesztés Andocs Község Önkormányzata 2025. évi közbeszerzési tervének 
 jóváhagyására 
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
 5. Előterjesztés a 2024. évi belső ellenőrzési jelentésről 
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
 6. Előterjesztés az Andocsi Szent Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Művészeti 
 Iskola 2024/2025. tanév II. félévi térítési díjának átvállalására 
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
 7. Egyebek 
 
 7.1.Tájékoztatás a Versenyképes Járások Program felhívásról 
 7.2. Tájékoztatás autóbuszvezetői álláshely meghirdetéséről 
 7.3. Tájékoztatás az Andocs belterület 54/4 hrsz. alatti ingatlanon található Kisáruház 
 tulajdonjogi helyzetéről 
 Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Napirendi pontok: 
 
1. Előterjesztés Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testületének az 
önkormányzat konyhájáról biztosított étkezés térítési díjainak meghatározásáról  szóló 
4/2006. (II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló …/2025. (III. …) önkormányzati 
rendelet elfogadására 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy a folyamatosan emelkedő nyersanyagárak indokolttá 
tették az önkormányzat konyhájáról biztosított étkezési térítési díjainak meghatározásáról 
szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatát. A fenntartónak tárgyév április 1-ig kell 
megállapítania a térítési díjat. Ezzel kapcsolatban az előterjesztés a képviselők részére 
kiküldésre került. A rendelet-tervezet részletesen tartalmazza az önkormányzat konyhájáról 
biztosított étkezés térítési díjainak mértékét. Indítványozom a kiküldött rendelet-tervezet 
elfogadását.  
 
Kérem a képviselők hozzászólását. 
 
Huszár Vendel, képviselő: 
Mennyire stabil a konyha működése? Milyen lehetőség van arra, hogy a minőség javuljon? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
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Stabil a működés, senki nem akar felmondani, bármilyen plusz igény jelentkezik, a dolgozók 
vállalják. 
 
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele a napirendi ponttal kapcsolatban? 
 
A képviselők részéről más kérdés, észrevétel nem hangzott el. 
 
Kérem a képviselő-testületet, hogy szíveskedjen az előterjesztésben foglalt tartalommal az 
önkormányzat konyhájáról biztosított étkezés térítési díjainak meghatározásáról szóló 
4/2006. (II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet 
megalkotni. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő 
 
Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 4/2025. (III.29.) önkormányzati rendelet 
 Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testület testületének  önkormányzati 

rendelete az önkormányzat konyhájáról biztosított étkezés térítési díjainak 
meghatározásáról szóló 4/2006. (II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
A rendelet, valamint az egységes szerkezetbe foglalt rendelet a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
 
2. Előterjesztés Andocs Község Önkormányzatának a 2025-2029. évi gazdasági 
programjának elfogadására 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy a gazdasági program, fejlesztési terv a képviselő-testület 

megbízatásának időtartamára vagy azt meghaladó időszakra szól, melyet a képviselő-

testületnek az alakuló ülését követő hat hónapon belül el kell fogadnia a törvényi szabályozás 

értelmében. A program a helyi célkitűzéseket és feladatokat tartalmazza. 

Kiemelt hangsúlyt fektetünk a népesség megtartására és növekedésére.  

A civil szervezetekkel, egyesületekkel jó kapcsolatot alakítottunk ki, igyekszünk részükre a 

lehetőségekhez mérten támogatást nyújtani.   

Ennek a választási ciklusnak nagy feladata lesz a Művelődési Ház megépítése. Ezúton 

tájékoztatom a képviselőket, hogy a TOP -Plusz-3.1.3-23 Helyi humán fejlesztések pályázati 

felhívásra benyújtott pályázaton 250.000.000,-Ft támogatást nyertünk el konzorciumban, 

melynek Andocs a központja. Öt éves a programlefutás. Lakosságszám arányosan kerül a 

támogatás leosztásra, melynek 20%-át lehet eszközbeszerzésre fordítani.  Tervezzük 

edzőterem kialakítását, illetve hangosítás megoldását a művelődési házban. 
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Kérem a képviselők hozzászólását. 

Huszár Vendel, képviselő 
Korábbi ülésen már jeleztem, hogy nem üzemel a kocsma a településen. Miért nem került 
betervezésre kocsma nyitásának a kérdése? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Mivel ez nem kötelező önkormányzati feladat, ezért nem került tervezésre. 
 
A 2025-2029. évekre vonatkozó fejlesztési elképzeléseket, célkitűzéseket a kiküldött 
elterjesztés tartalmazza. 
 
Javaslatot teszek a kiküldött határozati javaslat elfogadására. Kérem a képviselők 
hozzászólását, véleményét. 
 
A képviselők részéről érdemi hozzászólás, javaslat nem hangzott el. 
 
Kérem, hogy határozzon a képviselő-testület a 2005-2029. évi gazdasági program 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő 
 
Andocs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 
1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 
 24/2025. (III.28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Andocs Község Önkormányzatának Képviselő-testület a 2025-2029. évi gazdasági 
programot az előterjesztés melléklete szerint elfogadja. 

 
3. Előterjesztés a Koppány-Völgye Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodás 
módosításának jóváhagyására  
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy a 2024. június 9-én lezajlott helyi önkormányzati 
választások kapcsán a Koppány-völgye Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodás 
felülvizsgálata vált szükségessé. A kiküldött előterjesztés részletesen tartalmazza a tervezett 
módosításokat, melynek javaslom elfogadását. 
 
Kérem a képviselők hozzászólását, véleményét. 
 
A képviselők részéről érdemi hozzászólás, javaslat nem hangzott el. 
 
Kérem, hogy határozzon a képviselő-testület a megállapodás módosításáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő 
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Andocs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 
0 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 
 25/2025. (III.28.) számú képviselő-testületi határozat: 
 Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Koppány-völgye 
 Többcélú Kistérségi Társulás törzskönyvi bejegyzés napjától hatályos Társulási 
 Megállapodását jelen határozat mellékletét képező változatlan formában 
 jóváhagyja, azt elfogadja. 
 
 A képviselő-testület felkéri a polgármestert a módosított társulási megállapodás 
 aláírására. 
 
 A polgármester felkéri a jegyzőt, hogy a jóváhagyó határozatot haladéktalanul 
 küldje meg a Társulás Elnökének. 
 
 Felelős: Werner József Lászlóné polgármester, közlésért Bunovácz Katalin 
 jegyző  
 Határidő: 2025. március 31. 
 
4. Előterjesztés Andocs Község Önkormányzata 2025. évi közbeszerzési tervének 
jóváhagyására 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy a közbeszerzési értékhatár 2025. évben árubeszerzés és 
szolgáltatási megrendelés esetén 20 millió forint, építési beruházás esetén 60 millió forint, 
közszolgáltatási szerződések esetén árubeszerzés és szolgáltatás megrendelése esetén 50 
millió forint, építési beruházás esetén 100 millió forint. Az idei évben a TOP_PLUSZ-1.2.1-21-
SO1 kódszámú pályázati felhívás keretén belül a „Közösségi Ház kialakítása Andocson” címmel 
a művelődési ház felújítására tervezünk közbeszerzést nettó 202.874.354,- Ft összegben.  A 
közbeszerzési eljárás már kiírásra került, sorban érkeznek a tisztázó kérdések az ajánlattevők 
részéről. Indítványozom a kiküldött határozati javaslat elfogadását. 
 
Kérem a képviselők hozzászólását, véleményét. 
 
A képviselők részéről hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy döntsön a 2025.é vi közbeszerzési terv 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő 
 
Andocs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 
0 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 
 26/2025. (III.28.) számú képviselő-testületi határozat 
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1. Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 
2015. évi CXLIII. törvény 42.§ (1) bekezdése alapján, a határozat mellékletét 
képező tartalommal elfogadja Andocs Község Önkormányzata 2025. évi 
közbeszerzési tervét. 
 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a 
közbeszerzési tervnek az elektronikus közbeszerzési rendszerben (EKR) 
történő közzétételéről. 

 

Felelős: Werner Józsefné polgármester 
Határidő: 2025. március 31. 

 
 
5. Előterjesztés a 2024. évi belső ellenőrzési jelentésről 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 

Werner József Lászlóné, polgármester 
A napirendi ponttal kapcsolatban a képviselők részére a részletes előterjesztés kiküldésre 
került.  Tájékoztatom a képviselőket, hogy Andocs Község Önkormányzata az elmúlt évben a 
szociális konyha, intézményi étkeztetés feladat ellátásának megszervezését és működtetését 
kérte ellenőriztetni. 
Indítványozom a határozati javaslat elfogadását. Kérem a képviselők hozzászólását, 

véleményét. 

Huszár Vendel, képviselő 
Ki készítette az ellenőri jelentést? 
 
Bunovácz Katalin, jegyző 
Illés Lászlóné belső ellenőrrel kötöttünk a feladat elvégzésére szerződést. 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
A képviselők részéről más érdemi hozzászólás, javaslat nem hangzott el. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy döntsön a 2024. évi belső ellenőrzési jelentés  
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő. 
 
Andocs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 
0 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 
 27/2025. (III.28.) számú képviselő-testületi határozat: 
 1) Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja Illés Lászlóné 
 belső ellenőr által Andocs Község Önkormányzatnál a szociális konyha, intézményi 
 étkeztetés feladat ellátásának megszervezése és működtetése ellenőrzéséről készült 
 vezetői összefoglalót. 
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 2) Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a szociális 
 konyha, intézményi étkeztetés feladat ellátásának megszervezése és működtetése 
 ellenőrzéséről készült összefoglaló ellenőrzési jelentést. 
 
 Felelős: Werner József Lászlóné polgármester 
 Határidő: értelem szerint 
 
6. Előterjesztés az Andocsi Szent Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 
2024/2025. tanév II. félévi térítési díjának átvállalására 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Az Andocsi Szent Ferenc Általános Iskola és AMI Igazgatója azzal a kéréssel fordult a Képviselő-
testülethez, hogy az alapfokú művészetoktatás 2024/2025-ös II. félévi tanévre vonatkozó 
térítési díját vállalja át, és gondoskodjék a Siófoki Tankerületi Központ számlájára történő 
átutalásról. Javaslom, hogy vállalja át a testület a térítési díjakat. 
 
26 fő tanuló esetében 208.000,-Ft összegű térítési díj átvállalásáról kell dönteni. 

 
Kérem a képviselők hozzászólását, véleményét. 
 
Kérdés, észrevétel nem hangzott el. 
 
Kérem a képviselő-testületet határozzon a térítési díj átvállalásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevő képviselők száma: 5 fő. 
 
Andocs Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással meghozta alábbi határozatot: 
 
 28/2025. (III. 28.) képviselő-testületi határozat: 

 Andocs Község Önkormányzati Képviselő-testülete a Szent Ferenc Általános Iskola 
 és Alapfokú Művészetoktatási Intézménybe (8675 Andocs, Szent Ferenc tér 8.)  járó, 
 előterjesztésben szereplő tanulók után az Alapfokú Művészetoktatás 2024/2025-ös 
 tanév II. félévre vonatkozó térítési díjat átvállalja. 

  

 Az átvállalt összeg 26 fő tanuló esetében összesen 208.000,-Ft. 
 
 Felelős: Werner József Lászlóné, polgármester 
 Határidő: értelem szerint 
 
7. Egyebek 
 
7.1.Tájékoztatás a Versenyképes Járások Program felhívásról 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
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Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy megjelent a Versenyképes Járások Program felhívás, 
mellyel kapcsolatban két egyeztető fórum került megtartásra Kaposváron, illetve Siófokon.  A 
Program lényege a népesség megtartásának támogatása, a városok és községek fejlődésének 
biztosítása, valamint a települések közötti térségi együttműködések ösztönzése. Az iparűzési 
adó 2025. évi többlete kerül be a területfejlesztési alapba és válik „visszapályázhatóvá” a 
járások által. Legalább 250 millió forintos keretre pályázhat minden járás, a vármegyeszékhely-
központú járások esetében ez az összeg 500 millió forintot jelent.  
Ha az adó többlet az évi 250 millió forintot nem éri el a járások esetében, akkor az állam a 
központi költségvetésből kiegészíti ezt. Ennek az összegnek az elköltésére kell együttműködni 
a járás településeivel, esetünkben 24 településsel.   A pénzösszeg kizárólag beruházásra 
fordítható, működésre nem használható fel. Tab Város Önkormányzata 15 millió Ft-ot szeretne 
a Tűzoltóság épületére fordítani.  A Kistérség közbiztonságának javítása érdekében kamerákat 
telepítünk. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Andocs esetében ez mennyi kamerát érint? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Andocsra négy kamerát telepítenénk. Az elmondottakon túl az egész járásra vetítve tervezzük 
a közvilágítás korszerűsítését, mellyel a jelenlegi lámpatesteket ledes lámpákra cserélnénk. Ezt 
24 hónap alatt kell megvalósítani. 
Összesen 500 millió Ft összegű fejlesztési igényre kell összegyűjteni a tervezett fejlesztéseket. 
A következő Programban tervezzük megvalósítani három iskolaközpont részére egy-egy 
iskolabusz vásárlását. 
 
Van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, észrevétele? 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a Polgármester tájékoztatását 
egyhangúlag tudomásul veszik. 
 
7.2. Tájékoztatás autóbuszvezetői álláshely meghirdetéséről 
Előadó: Werner Józsefné polgármester 
 
Werner Józsefné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy meghirdettük az autóbuszvezetői állást, melyre volt két 
jelentkező, azonban az önkormányzat karbantartója bevállalta, hogy elkezdi a tanfolyamot. 
Ennek a költsége 691.000 Ft kiadást eredményez az önkormányzatnak, a dolgozónkkal 
tanulmányi szerződést fogunk kötni. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Ez a busz elhasználódott. Véleményem szerint ez az önkormányzatnak veszélyt jelenthet, hogy 
személyeket szállítunk vele. 
 
Werner Józsefné, polgármester 
Bízom abban, hogy jövőre a Versenyképes Járások Programban tudunk új autóbuszt vásárolni. 
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Van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, észrevétele? 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a Polgármester tájékoztatását 
egyhangúlag tudomásul veszik. 
 
7.3. Tájékoztatás az Andocs belterület 54/4 hrsz. alatti ingatlanon található Kisáruház 
tulajdonjogi helyzetéről 
Előadó: Werner József Lászlóné, polgármester 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy megkaptuk a Kisáruházzal kapcsolatos megkeresésre az 
ügyvéd állásfoglalását. Az ügyvédi vélemény szerint nem egyértelmű a jogi helyzet, ugyanis 
nem mondhatunk le egyértelműen a tulajdonról, mivel az önkormányzati vagyon, így a 
nemzeti vagyon része. Nem szeretnénk, hogy hűtlen kezelésnek minősítenék. Amennyiben az 
ÁFÉSZ szeretne tovább lépni, megírjuk, hogy forduljanak bírósághoz. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Ezek után a SPAR market kinek köteles fizetni a bérleti díjat, az önkormányzatnak? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
A SPAR annak fizeti a bérleti díjat, akivel szerződése van. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Szeretném jelezni, hogy a faluban többen jelezték felém, hogy az árrésstopra vonatkozó 
rendelkezéseket az andocsi SPAR market nem alkalmazza. Javaslom, hogy az önkormányzat 
tegye meg a megfelelő lépéseket, hogy az árukhoz olcsóbban hozzájussunk. 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Tájékoztatom a képviselőt, hogy a jogszabály alapján nem vonatkozik rájuk az árrésstop 
rendelkezése. Megvannak határozva azok az élelmiszerláncok, amelyekre nem vonatkoznak 
az árrésstop rendelkezések, mert ők nem áruházlánc, nem az a TEÁOR számuk, amire az 
vonatkozik. Ez kifejezetten nagyáruházakra vonatkozik. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Véleményem szerint akkor is jelezni kellene valaki felé. 
A Kormány meghirdetett egy programot. 3 millió forintot adnak kisboltok, kocsmák 
fejlesztésére. Az önkormányzat mit tud érte tenni a mi esetünkben? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Megbíztuk az egyik képviselőt, hogy beszéljen a tulajdonossal. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Andocsnak is kell készíteni egy olyan települési összrendezési tervet a falu központról, ami a 
települést előre vinné. 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele? 
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Huszár Vendel, képviselő 
Mikor kerül kiépítésre az utcákban a megfelelő internetrendszer? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Várhatóan májusban kezdik kiépíteni, jó eséllyel nyáron már rá lehet csatlakozni. 
 
Törőcsik Lászlóné, képviselő 
Van-e valami hír a temetkezési vállalkozással kapcsolatban? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Nincs újabb hírünk, 10 millió Ft vételárért felajánlották az épületet megvételre, de ennyi 
pénzért nem tudjuk megvenni. 
 
Törőcsik Lászlóné, képviselő 
Többen jelezték felém, hogy a Petőfi utcában sok a kátyú. 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Igazuk van a lakosoknak, fordítunk rá figyelmet. 
 
Törőcsik Lászlóné, képviselő 
Jelezni szeretném még, hogy a külterületi utak karbantartása véleményem szerint nem történt 
meg megfelelően. Az öreghegyi út egyik felét le lehetne-e gyalultatni, mert járhatatlan? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Andocsi vállalkozó készített rá költségvetést, hogy az Andocs zártkert 1337 helyrajzi számú 
ingatlanig járhatóvá tennék az utat. Rendezőelvet kellene kitalálni rá, hogy a tulajdonosok 
hogyan osztanák meg a költségeket. Össze kellene ülni ismét a gazdáknak, a szándék megvan. 
Megkérem Huszár Vendel képviselő urat, hogy a hatályban lévő karbantartási szerződés 
keretében az öreghegyi utat igazítsa ki. 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Nem lehet, mert beletették a betont az útba, telerakták betontuskókkal. Ennek a felületét fel 
kellene tölteni murvával. 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Körülbelül hány méter, amit fel kell tölteni murvával: 
 
Huszár Vendel, képviselő 
Több szakaszon van, azokra a részekre kell a murva, ami a leginkább problémás. 
 
Kintler Vince, képviselő 
Gyalogosok jelezték, hogy a Szabadság, illetve a Táncsics utcában a kanyarban az átjárás nem 
biztosított az úttesten. A hidat nem lehetne visszaállítani? 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
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Volt már ebben a kérdésben egy Közutas egyeztetés. Igen ez probléma, mert ott nem lehet 
kialakítani gyalogátkelőhelyet, járda kellene azon az oldalon. A hidat nem engedik, de 
ráfordulunk ismét a kérdésre, megkeresem a Közúti Igazgatóságot. 
 
Kintler Vince, képviselő 
Ha szükséges és engedik, én felajánlom a szükséges faanyagot, el is készítem, az elhelyezését 
kellene csak megoldani. 
 
Werner József Lászlóné, polgármester 
Írásban kezdeményezek helyszíni bejárást, hogy mi a módja a gyalogos forgalom 
levezetésének. 
 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el. 
 
Ezt követően a polgármester megköszöni a megjelenést és a nyilvános testületi ülést bezárja. 
 
 
 Werner József Lászlóné s.k. P.H. Bunovácz Katalin s.k. 
 polgármester  jegyző 


